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ČESKO/UKRAJINA: Dva ze čtyř nejvyšších ústavních činitelů České republiky dorazili do
Kyjeva. A to v plné polní. Na rozdíl od všech ostatních, kteří je vítali, měli na sobě Pekarová
Adamová i Vystrčil neprůstřelné vesty a předsedkyně Parlamentu navíc blembák na hlavě.
Při uvědomění si toho, že v hlavním městě Ukrajiny pulsuje normální život a Rusové své
rakety vypuštěné na jiná místa, než jsou ta obsazená ukrajinskou armádou, americkými
důstojníky a Big Pharmou, víceméně směřují tak, aby se vyhnuly civilistům, lze považovat
,,bezpečnostní“ opatření v podobě ochranných prostředků za totální šaškárnu.

  Otázkou zůstává, proč naši politici do Kyjeva vyjeli. Obchodní styky s Ukrajinou jsou relativně
omezené. Jejich obilí je kontaminované, vzhledem k ,,válce“ by tamní průmysl měl chrlit především
zbraně, jejichž výrobců máme u nás dost, takže vzájemný obchod je vcelku nezajímavý. U nás se totiž
už mimo zbrojařských produktů skoro nic nevyrábí, protože se to ani nikomu nevyplatí. Pomáhat
Ukrajincům mimo naše území nemůžeme, protože ti, kteří jsou u nás, už vyčerpali všechny zdroje.
Nezbývá nic jiného než psychologická podpora, ovšem s tou už tady zdaleka ne každý souhlasí a naši
exoti hovořící za celý národ už k tomu nemají žádný mandát. Dávno ztratili důvěru i u velké části
svých voličů, u ostatních ji ani nikdy neměli.

Vystrčil i Pekarová Adamová jsou však přesvědčeni o své neomylnosti a popularitě. I přesto, že další
pracovní týden začíná celorepublikovou stávkou, které se zúčastní až milion občanů České republiky.
Přestože se vláda a média snaží tvrdit, že důvodem k stávce je nespokojenost pedagogů s platy,
v realitě jde spíše o celkový stav ekonomiky a o klesající životní úroveň, o politikaření ve školství a o
velmi složitou situaci ve školách způsobenou ,,integrací“ Ukrajinců do škol. Máme nejhorší stav
ekonomiky v Evropě, její růst je jako jediný momentálně záporný. Vysoká inflace, rostoucí ceny všeho
včetně základních potravin, pohonných hmot, nájmů, přemrštěné platby za energie, klesající úroveň
školství, zdravotnictví a doslova hon na seniory. To jsou skutečné důvody stávky a je s podivem, že se
ke stávce schyluje až v posledních dnech. Ani vše toto nebrání Pekarové Adamové prohlásit, že
budeme Ukrajině nadále dodávat zbraně a zasílat ekonomickou pomoc. Ukrajině označené za
nejzkorumpovanější zemi světa.

Pomatenost našich ústavních činitelů je natolik zřetelná, že se jí podivují i v zahraničí. V době, kdy
Slováci či Holanďané ve volbách dali své hlasy politikům vystupujícím proti migraci a vyzbrojování
Ukrajiny, plno dalších evropských zemí přestalo Ukrajincům dodávat zbraně, Česká republika a její
vláda na pokraji chudoby rozhazuje, přestože vlastní občany doslova daněmi a množstvím dalších
poplatků ožebračuje. Ústavní činitele podílející se na této krádeži za bílého dne lze tak označit jako
těžké zločince. A s jako takovými bude třeba jednou i zacházet. Jejich odtržení od reality je státu
nebezpečné a zasáhne nejen současnost, ale díky zadlužování i budoucnost. Jde přeci o naše děti.

Malinko odbočme. Pětikoalice mimo naprosté nenávisti vůči Rusku vystupuje agresivně i proti Číně.
Jenže jako vždy, jde jen o jakousi solidaritu s USA. Paradoxem je, že s Čínou například Němci čile
obchodují. Většina podstatných dílů pro elektroauta pochází z této velmoci. Koncern Volkswagen
dokonce přesunuje výrobu těchto vozidel právě do Číny, byť zatím s ujištěním, že jde o modely
určené pro tamní trh. V zákulisí se však hovoří o tom, že tam bude přesunuta výroba všech
elektromobilů této značky. Opačným směrem se chystá čínská firma vyrábět kousek od Drážďan čipy,
dost možná k tomu bude používat českou elektřinu. Spolupráce Německa s Čínou je kontrastem proti
tomu, co se děje u nás. Taiwanec Vystrčil je momentálně Ukrajincem, Pekarová Adamová nadále
zůstává arogantní…. no jak to říct slušně? A to máme ve vládě ještě Piráty, kterým se zdá, že

https://cz24.news/jindrich-kulhavy-vitejte-v-kyjeve/


Pětikoalice málo tlačí na unijní pilu a přejí si Evropskou federaci a ztrátu samostatnosti. Pondělní
stávka je ideální startovní příležitostí k tomu, abychom co nejdříve ukončili vládu zločinecké vlády.
Nebuďme naivní, nebude to snadné, ale naděje přeci umírá poslední.
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